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The Renishaw QC20 ballbar uses Bluetooth® wireless technology to transmit data between itself and a connected PC.  In many territories devices which use the radio frequencies 
used by Bluetooth® are exempt from many of the normal regulations covering radio devices.  In other territories the level of regulation varies.  The table above indicates the relevant 
standards or licensing authority that QC20 complies with for indicated territories and the corresponding registration number, where applicable.

The Bluetooth word mark and logos are owned by Bluetooth SIG, Inc. and any use of such marks by Renishaw plc is under license. Other trademarks and trade names are those of their respective owners

Europe 

UKCA and CE
UKD 2021-00951 and EUD 2021-00951

North America

FCC
2AAQS-ISP1507



Taiwan

低功率電波輻性電機管理辦法

第十二條經型式認證合格之低功率射頻電機，非經許可，公司、商號或使用者均不

得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。

第十四條低功率射頻電機之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信；經發現有干擾

現象時，應立即停用，並改善至無干擾時方得繼續使用。前項合法通信，指依電信

規定作業之無線電信。低功率射頻電機須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波

輻射性電機設備之干擾

Further radio approval country specific statements can be found below:
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